
P ROTOKÓŁ  NR   VIII/2019 

 

z posiedzenia VIII/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 28 maja 2019 roku 

 

Miejsce obrad: sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie; 

 

Godzina rozpoczęcia obrad -  09.00 

 

W obradach VIII/2019 sesji Rady Miejskiej uczestniczyło 15 Radnych  

 

Do punktu 1 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady VIII/2019 

sesji Rady Miejskiej w Barczewie i powitała wszystkich przybyłych. 

 

Do punktu 2 

 

Pani Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności i złożonych na niej podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad VIII/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Do punktu 3 

 

Radny Piotr Groszkowski złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt 9 (jednogłośnie przyjęty) 

 

Autopoprawka Burmistrza Barczewa- wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

zgłoszenia Sołectwa Łęgajny do inicjatywy Samorządu Warmińsko-Mazurskiego dotyczącej Odnowy Wsi 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego od 2019 roku w zakresie Odnowy Wsi  

 

Przeprowadzono dwa głosowania: 

- przy pierwszym głosowaniu jeden z Radnych nie oddał głosu będąc obecnym na Sali  

- przeprowadzono powtórne głosowanie, w którym autopoprawka Burmistrza Barczewa została 

jednogłośnie przyjęta ( projekt uchwały wprowadzony został w pkt 9 porządku) 

 

Porządek obrad po wniesieniu zmian: 

 

4) Przyjęcie protokołu z obrad VII/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie; 

5) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Barczewa w kwestii       

nieprawidłowości przy realizacji inwestycji budowy drogi gminnej na odcinku obejmującym ul. 

Lawendową w Nikielkowie; 

6) Projekt uchwały w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym położonym w Barczewie; 

7)  Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości od Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa Oddziału Terenowego w Olsztynie; 

8) Projekt uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego; 

9) Projekt uchwały w sprawie zgłoszenia Sołectwa Łęgajny do inicjatywy Samorządu Warmińsko-

Mazurskiego dotyczącej Odnowy Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego od 2019 roku w 

zakresie Odnowy Wsi; 

10) Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli szkół i przedszkoli prowadzonych przez Gminę Barczewo na rok 2019; 

11)  Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do 

kąpieli na wydzielonej części działki Jeziora Wadąg-Gmina Barczewo (dz.nr 763 obręb Barczewko), 

z dostępem w miejscowości Słupy – Gmina Dywity (dz. Nr ¼ obręb Myki) w sezonie kąpielowym w 

2019 roku; 

12) Projekt uchwały w sprawie „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Barczewo“; 

13)  Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 



Barczewo na lata 2019-2021; 

14) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Barczewa Panu Andrzejowi 

Maciejewskiemu; 

15)  Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 

2019-2028; 

16)  Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2019 rok; 

17)  Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady Miejskiej; 

18)  Interpelacje i zapytania Radnych;  

19)  Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych; 

20)  Odpowiedzi; 

21)  Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy  Gminy Barczewo z Organizacjami 

Pozarządowymi w 2018 r.; 

22)  Informacja o działaniach prewencyjnych mających na celu podniesienie bezpieczeństwa 

mieszkańców gminy oraz turystów w okresie wakacyjnym; 

23)  Sprawy różne i wolne wnioski; 

24)  Zamknięcie obrad VIII/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.       

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie ( imienny wykaz głosowania w załączeniu) 

 

 

Do punktu 4 

 

W związku z brakiem uwag do protokołu z VII/2019 sesji Rady Miejskiej (wykaz głosowania w 

załączeniu) przyjęli protokół z obrad VII/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

 

Do punktu 5 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Tomasz Kaczor – Przewodniczący Komisja Skarg 

Wniosków i Petycji; 

 

Skarga została uznana przez Komisję za bezzasadną; 

 

Rada Miejska podjęła: 

    UCHWAŁA nr VIII(77)2019 z dnia 28 maja 2019 roku 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Barczewa w kwestii nieprawidłowości przy 

realizacji inwestycji budowy drogi gminnej na odcinku obejmującym ul. Lawendową w Nikielkowie; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 6 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Paulina Zalewska-Wójcik; 

 

Radni przedyskutowali przedstawiony projekt uchwały; 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska - opinia pozytywna 

 

Rada Miejska podjęła: 

          UCHWAŁA nr VIII(78)2019 z dnia 28 maja 2019 roku 

w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym położonym w Barczewie; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

 



Do punktu 7 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Paulina Zalewska-Wójcik; 

 

Radni przedyskutowali przedstawiony projekt uchwały 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska - opinia pozytywna 

 

UCHWAŁA nr VIII(79)2019 z dnia 28 maja 2019 roku 

 w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

Oddziału Terenowego w Olsztynie; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 8 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka 

 

Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr VIII(80)2019 z dnia 28 maja 2019 roku 

w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 9 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Andrzej Maciejewski oraz Andrzej Lichocki;  

 

Radni podjęli dyskusję w sprawie projektu uchwały; 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

   

UCHWAŁA nr VIII(81)2019 z dnia 28 maja 2019 roku 

 w sprawie zgłoszenia Sołectwa Łęgajny do inicjatywy Samorządu Warmińsko-Mazurskiego 

dotyczącej Odnowy Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego od 2019 roku w zakresie Odnowy 

Wsi; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 10 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Barbara Szałaj-Borowiec – dyrektor Miejskiego 

Zespołu Oświaty i Zdrowia; 

 

Radna Bogumiła Lisowska , przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych złożyła 

wniosek Komisji o wykreślenie z projektu uchwały ppkt a; 

 

Wniosek Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych został przedyskutowany. Po przeprowadzeniu 

dyskusji Komisja wycofała swój wniosek. Członkowie Komisji ponownie wydali swoją opinię do projektu 

uchwały; 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 



 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna; 

 

UCHWAŁA nr VIII(82)2019 z dnia 28 maja 2019 roku 

w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i 

przedszkoli prowadzonych przez Gminę Barczewo na rok 2019; 

 

 

Do punktu 11 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Andrzej Lichocki - kierwonik wydziału Gospodarki 

Komunalnej i Ochrony Środowiska; 

 

Radni podjęli dyskusję w temacie projektu uchwały; 

 

Opinia Komisji Rolncitwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

 

Po przedyskutowaniu projektu uchwały Rada Miejska podjęła: 

   

UCHWAŁA nr VIII(83)2019 z dnia 28 maja 2019 roku 

w sprawie przyjęcia „Regulaminu miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli na 

wydzielonej części działki Jeziora Wadąg-Gmina Barczewo (dz.nr 763 obręb Barczewko), z 

dostępem w miejscowości Słupy – Gmina Dywity (dz. Nr ¼ obręb Myki) w sezonie kąpielowym w 

2019 roku;  

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 12 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Jacek Kasprzak – prezes Zakładu Wodociągów i 

Kanalizacji w Barczewie; 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Komisja nie wydała opinii i oddała wydanie opinii 

Radnym; 

 

Rada Miejska podjęła: 

                                       UCHWAŁA nr VIII(84)2019 z dnia 28 maja 2019 rok 

 w sprawie „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Barczewo“; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 13 

 

Brak pytań do projektu uchwały; 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych -opinia pozytywna 

 

Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr VIII(85)2019 z dnia 28 maja 2019 rok 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Barczewo na lata 2019-

2021; 

 

Przerwa w obradach; 

 



Do punktu 14 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr VIII(86)2019 z dnia 28 maja 2019 rok 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Barczewa Panu Andrzejowi Maciejewskiemu; 

 

Do punktu 15 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały w pkt 15 i 16 przedstawiła Pani Elżbieta Skrzeszewska – Zastępca 

Skarbnika Miasta; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

      UCHWAŁA nr VIII(87)2019 z dnia 28 maja 2019 roku 

        w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2019-2028; 

 

Imienny wykaza głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 16 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

                                       UCHWAŁA nr VIII(88)2019 z dnia 28 maja 2019 roku 

                                     w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2019 rok; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 17 

 

Sprawozdanie z działalności między sesjami Rady Miejskiej przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – 

Burmistrz Barczewa; 

 

Radni zadali pytania do sprawozdania i otrzymali na nie odpowiedzi; 

 

 

Do punktu 18 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazała, że w okresie międzysesyjnym oraz na dzisiejszej sesji 

nie wpłynęła żadna interpelacja; 

 

Zapytania złożyli następujący Radni: Radna Bogumiła Lisowska, Radna Krystyna Mańkowska 

Radna Urszula Mosakowska, Radna Maria Sidor, Radny Bartosz Pontus, Radny Tomasz Kaczor, Radny 

Piotr Groszkowski, Radny Adam Dowgiałło, Radny Krzysztof Dowgiałło oraz Radna  Aleksandra 

Ciechanowicz-Osiecka; 

 

Treści zadanych pytań są opublikowane na https://www.youtube.com/watch?v=LyFMg7RSDUE 

( transmisja sesji Rady Miejskiej – przedział czasowy 2h.35min.03s – 2h.52min.59s); 

 

https://www.youtube.com/watch?v=LyFMg7RSDUE


 

Do punktu 19 

 

Brak zapytań Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych; 

 

 

Do punktu 20 

 

Pan Andrzej Maciejewski przy wsparciu kierowników wydziałów udzilił odpowiedzi  na zapytania 

Radnych (treści zadnaych pytań są opublikowane na https://www.youtube.com/watch?v=LyFMg7RSDUE, 

transmisja sesji Rady Miejskiej – przedział czasowy 2h.53min.15s. – 3h.01.47s.) 

 

 

Do punktu 21 

 

Brak pytań do sprawozdania; 

 

 

Do punktu 22 

 

Sprawozdania zostały przedstawione kolejno przez Komendanta Komisariatu Policji w Barczewie, 

Komendanta Straży Miejskiej w Barczewie oraz Zastępca Burmistrza Barczewa; 

 

 

Do punktu 23 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka poruszyła kwestię problemu z psimi odchodami , spożywaniem 

alkoholu w parkach i związaną z tym zmianą godzin pracy Straży Miejskiej; 

 

Pan Andrzej Maciejewski  przekazał, że godziny pracy Straży Miejskiej zmieniły się i pracują w godz. 

06.00 – 22.00, 7 dni w tygodniu; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka poprosiła o wystosowanie pisma do stosownej instytucji 

odnośnie  wykoszenie brzegów rzeki Pisy. Pani Radna stwierdziła, że niestety winni temu, że te brzegi tak 

wyglądają są mieszkańcy- wyrzucany jest gruz, śmieci z działek itp.; 

 

Pan Adam Dowgiałło poprosił aby wysłać informację o harmonogramie pracy Straży Miejskiej do 

Centrum Powiadamiania Ratunkowego. Pan Radny zaprosił na Bieg Defender oraz na Ogólnpolskie 

Mistrzostwa Ratownictwa w ramach KPP; 

 

Pan Piotr Groszkowski – poprosił aby na strony BIP w zakładce dotyczącej jednostek organizacyjnych i 

jednostek podległych były umieszczone imiona i nazwisk prezesów oraz dyrektorów tych jednostek. Pan 

Radny poprosił, również aby odpowiedzi na pisma Pana Radnego przesyłać do niego e-mail, a nie za 

pośrednictwem poczty; 

 

Pan Krzysztof Dowgiałło w imieniu mieszkańców poprosił o zwiększenie patroli  na terenie Amfiteatru 

Miejskiego oraz o wymuszenie na osobach zamieszczających ogłoszenia na tablicach aby te ogłoszenia 

zdejmowały; 

 

Pan Marek Makrucki, sołtys Sołectwa Jedzbark zaprosił na festyn z okazji Dnia Dziecka w Jedzbarku; 

 

Pani Krystyna Szter, sołtys Sołectwa Kapiltyny podziekowała Radnemu Andrzejowi Turek za 

organizację spotkania Stowarzyszenia Sołtysów oraz zaprosiła na Święto Wioski Sosnowych Aniołów w 

Kaplitynach; 

 

https://www.youtube.com/watch?v=LyFMg7RSDUE


Pan Piotr Groszkowski zaprosił mieszkańców Nikielkowa, Wójtowa i sąsiednich okolic na trening dla 

osób chcących rozpocząć przygodę z bieganiem. Trening odbędzie się w Nikielkowie.  

 

Pani Maria Sidor zaprosiła na festyn z okazji Dnia Dziecka w Wójtowie; 

 

Pan Andrzej Maciejewski zaprosił na następujące wydarzenia: otwarcie komunikacji publicznej, Dzień 

Dziecka przy Szkole Podstawowej nr 1 w Barczewie, turniej tańca Warmia Dance Cup, Festiwal Muzyki 

Chóralnej im. Feliksa Nowowiejskiego. Pan Burmistrz przekazał również, że w miesiącu październiku 

zaplanowana jest w Barczewie gala MMA. Pan Burmistrz poruszył także kwestię Szkoły Podstawowej w 

Bartołtach Wielkich oraz skragi złożonej w tej sprawie przez Radnych do Ministra Edukacji Narodowej;  

 

Pan Sebastian Białecki zaprosił na  VI bieg Barczewo Biega;   

 

Pani Krystyna Szter zapytała Pana Burmistrza od kiedy będą kursowała autobusy z windami do 

przewozu dzieci niepełnosprawnych? 

 

Pan Burmistrz poinformował, że rozstrzygany obecnie przetarg na transport dzieci niepełnosprawnych 

zawiera autobusy dostosowane do potrzeb dzieci na wózkach;  

 

Pan Andrzej Turek zaprosił na planer rzeźbiarsko-malarski w Łęgajanch 

 

Pani Bogumiła Lisowska zaprosiła na Gminny Dzień Dziecka organizaowany przy Szkole Podstawowej 

nr 1 w Barczewie; 

 

 

Do punktu 24 

 

Przewodnicząca Rady Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zamknęła obrady VIII/2019 sesji Rady Miejskiej 

dziękując wszystkim za przybycie; 

 

     

     Protokołowała:            Przewodnicząca Rady Miejskie 

/-/Katarzyna Białecka                /-/Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka 


